
SKU: PDWBRM16

1600 DPI
WIRELESS MOUSE Dual Mode

Porodo
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فأرة لاسلكية بدقّة 1600 نقطة في البوصة (DPI) بوضعين مزدوجين
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Product Overview 

The Porodo 1600 DPI Wireless Mouse is a sleek, dual-mode device designed for 
versatility and performance. It offers adjustable sensitivity levels ranging from 
800 to 1600 DPI, allowing smooth and precise control for different tasks. The 
mouse supports both Bluetooth and 2.4GHz wireless connectivity, providing 
flexible pairing options for various devices. With a built-in rechargeable 
battery, it ensures long-lasting use without the need for disposable batteries. 
Additionally, it features a 10-meter wireless range, giving users the freedom to 
work or play comfortably from a distance.

Specifications

Battery

Battery Life

Charging Port

DPI

Compatibility

Connection

300mAh

30 Days

Type-C

800 / 1000 / 1200 / 1600

Windows, Mac

2.4GHz Dongle + Bluetooth V5.2
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نظرة عامة على المنتج

فأرة بورودو اللاسلكية بدقة 1600 نقطة في البوصة هي جهاز أنيق ثنائي الوضع، مصمم لتحقيق التنوع والأداء. يوفر مستويات حساسية قابلة للتعديل تتراوح بين 800 و1600 نقطة في البوصة، مما يتيح تحكمًا سلسًا ودقيقًا لمختلف المهام. يدعم الفأرة كلاً من البلوتوث والاتصال اللاسلكي بتردد 2.4 جيجاهرتز، مما يوفر خيارات إقران مرنة لمختلف الأجهزة. بفضل بطاريته المدمجة القابلة لإعادة الشحن، يضمن الفأرة استخدامًا طويل الأمد دون الحاجة إلى بطاريات قابلة للاستخدام مرة واحدة.

كما يتميز بنطاق لاسلكي يصل إلى 10 أمتار، مما يمنح المستخدمين حرية العمل أو اللعب براحة تامة عن بُعد.
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المواصفات
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البطارية
عمر البطارية
منفذ الشحن
دقة الشاشة (DPI)
التوافق
الاتصال
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٣٠٠ مللي أمبير/ساعة
٣٠ يومًا
نوع C
٨٠٠ / ١٠٠٠ / ١٢٠٠ / ١٦٠٠
ويندوز، ماك
محول طاقة ٢.٤ جيجاهرتز + بلوتوث ٥.٢



Light indication

2.4G (Green light)
Bluetooth 5.2 (blue light)

Setup Guide

1. Connecting 2.4GHz and Bluetooth 5.2 Modes
a. 2.4GHz Pairing: Switch to the 2.4GHz mode. After powering on, the green 
indicator light will flash rapidly. Once pairing or reconnection is successful, the 
light will remain steady.
b. Bluetooth 5.2 Pairing: Switch to the Bluetooth 5.2 mode. The device will 
automatically search for available Bluetooth connections. When pairing or 
reconnection is complete, the blue indicator light will turn off for two seconds.
Sleep Mode: The device will enter deep sleep after 10 minutes of inactivity.
Wake-Up: Press any button to wake the device.

2. Charging Information
A full charge takes approximately 2–4 hours. During charging, the indicator 
light will illuminate and either turn off or change color once fully charged. 
When fully charged, the device can operate for about one month, depending on 
usage intensity.

3. Important Notes
a. If prompted for a password during installation, select “No Code” or enter 
“0000.”
b. If the mouse becomes dirty after prolonged use, clean it with a soft cloth 
lightly moistened with isopropyl (absolute) alcohol. Do not immerse the mouse 
in any liquid.
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مؤشر ضوئي

2.4 جيجاهرتز (ضوء أخضر)

بلوتوث 5.2 (ضوء أزرق)
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دليل الإعداد

1. توصيل وضعي 2.4 جيجاهرتز وبلوتوث 5.2
أ. اقتران 2.4 جيجاهرتز: انتقل إلى وضع 2.4 جيجاهرتز. بعد التشغيل، سيومض مؤشر الضوء الأخضر بسرعة. بمجرد نجاح الاقتران أو إعادة الاتصال، سيبقى المؤشر ثابتًا.
ب. اقتران بلوتوث 5.2: انتقل إلى وضع بلوتوث 5.2. سيبحث الجهاز تلقائيًا عن اتصالات بلوتوث المتاحة. عند اكتمال الاقتران أو إعادة الاتصال، سينطفئ مؤشر الضوء الأزرق لمدة ثانيتين.
وضع السكون: سيدخل الجهاز في وضع السكون العميق بعد 10 دقائق من عدم النشاط.
التنشيط: اضغط على أي زر لتنشيط الجهاز.
2. معلومات الشحن
يستغرق الشحن الكامل حوالي 2-4 ساعات. أثناء الشحن، سيضيء مؤشر الضوء وينطفئ أو يتغير لونه بمجرد اكتمال الشحن.
عند اكتمال الشحن، يمكن تشغيل الجهاز لمدة شهر تقريبًا، حسب كثافة الاستخدام.
3. ملاحظات مهمة
أ. إذا طُلب منك إدخال كلمة مرور أثناء التثبيت، فاختر "بدون رمز" أو أدخل "0000".

ب. إذا اتسخ الماوس بعد الاستخدام المطول، فنظفه بقطعة قماش ناعمة مبللة قليلاً بكحول أيزوبروبيل (مطلق). لا تغمر الماوس في أي سائل.
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Disposal

This product must not be disposed of as unsorted household waste. It is 
important to separate such waste for proper treatment and recycling, in 
compliance with local waste management regulations.

Contact Us

Products that you buy directly from our Porodo website or shop come with a 
24-month warranty.

When you buy Porodo products from any of our approved sellers, you only get a 
12-month warranty. If you want to extend this warranty, go to our website at   
                                                                                and fill out the form with your information. 
Don't forget to upload a picture of the product too. After we've checked and 
accepted your request, we'll send you an email to confirm that your 
product's warranty has been extended.

For more info, please check:

If you have any questions about this Privacy Policy, please contact us at: 

Website: 
Service Support: 
Instagram: 

Warranty 

support@porodo.net
porodo

https://www.porodo.net/warranty

https://www.porodo.net/warranty

 https://www.porodo.net/
info@porodo.net
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التخلص

لا يُنصح بالتخلص من هذا المنتج كنفايات منزلية غير مُفرزة. من المهم فصل هذه النفايات لمعالجتها وإعادة تدويرها بشكل صحيح، بما يتوافق مع اللوائح المحلية لإدارة النفايات.
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الضمان
تأتي المنتجات التي تشتريها مباشرة من موقع Porodo الإلكتروني أو متجرنا بضمان لمدة 24 شهرًا.
عند شراء منتجات Porodo من أي من البائعين المعتمدين لدينا، تحصل على ضمان لمدة 12 شهرًا فقط. إذا كنت ترغب في تمديد هذا الضمان، فانتقل إلى موقعنا الإلكتروني على porodo.net/warranty واملأ النموذج بمعلوماتك. لا تنس تحميل صورة للمنتج أيضًا. بعد أن نتحقق من طلبك ونقبله، سنرسل إليك بريدًا إلكترونيًا لتأكيد تمديد ضمان منتجك.
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لمزيد من المعلومات، يرجى مراجعة:
porodo.net/warranty
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اتصل بنا
إذا كانت لديك أي أسئلة حول سياسة الخصوصية هذه، يرجى الاتصال بنا على:
info@porodo.net
الموقع الإلكتروني: porodo.net
دعم الخدمة: support@porodo.net
إنستغرام: porodo




